

Title (en)
Sales aid.

Title (de)
Verkaufshilfe.

Title (fr)
Aide à la vente.

Publication
EP 0582104 A2 19940209 (DE)

Application
EP 93111054 A 19930710

Priority
DE 9210454 U 19920805

Abstract (en)

The invention relates to a sales aid, in particular for tools (29), having at least one supporting plate which is supported by two side parts (1). To provide a variable sales aid to accommodate different tools (29) and tool sizes, it is proposed that the side parts (1) are connected to one another in the manner of a frame by a front profile (2) and a rear-wall profile (3) and that at least one supporting-plate element (4) is interchangeably inserted between the front profile and the rear-wall profile (2, 3). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Verkaufshilfe, insbesondere für Werkzeuge (29), mit mindestens einer von zwei Seitenteilen (1) getragenen Tragplatte. Um eine variable Verkaufshilfe zur Aufnahme unterschiedlicher Werkzeuge (29) und Werkzeuggrößen bereitzustellen, wird vorgeschlagen, daß die Seitenteile (1) durch ein Frontprofil (2) sowie ein Rückwandprofil (3) rahmenartig miteinander verbunden sind und daß zwischen das Front- und das Rückwandprofil (2,3) mindestens ein Tragplattenelement (4) auswechselbar eingesetzt ist. <IMAGE>

IPC 1-7
A47F 5/00

IPC 8 full level
A47B 96/00 (2006.01); **A47F 7/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
A47B 96/00 (2013.01); **A47F 7/0028** (2013.01)

Cited by
DE4416337B4

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DK ES FR GB IT LI NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0582104 A2 19940209; EP 0582104 A3 19940713; EP 0582104 B1 19960320; AT E135543 T1 19960415; DE 9210454 U1 19921001;
DK 0582104 T3 19960722; ES 2086833 T3 19960701

DOCDB simple family (application)

EP 93111054 A 19930710; AT 93111054 T 19930710; DE 9210454 U 19920805; DK 93111054 T 19930710; ES 93111054 T 19930710